
Beste raadsleden, 

 

In de raadsvergadering van 12 oktober jl. heeft uw Raad de motie ‘3 miljoen Rijk voor studenten’ 

aangenomen. Gezien het feit dat studenten zijn uitgesloten van de energietoeslag, is de verwachting 

dat men in toenemende mate gebruik gaat maken van de individuele bijzondere bijstand op het 

moment dat ze in de problemen komen als gevolg van de hoge energiekosten. Voor dit doeleinde 

ontvangen we vanuit het Rijk 3 miljoen euro. De komende tijd zal uitwijzen in hoeverre er 

daadwerkelijk sprake is van toekenningen IBB ten gunste van studenten. Onze verwachting is dat dit, 

mede door het volledig moeten meenemen van de maximale leencapaciteit bij het bepalen van de 

draagkracht1, slechts ten dele uitgegeven gaat worden. 

 

Vanzelfsprekend willen we graag recht doen aan de betreffende motie. Ook studenten komen door 

de hoge energiekosten en de inflatie in de problemen, dus we steunen de gedachte om deze 

middelen bij deze doelgroep terecht te laten komen. Zoals tijdens de raadsvergadering aangegeven 

zitten hier echter bepaalde beperkingen aan die maken dat het een uitdaging is om hier een goede 

bestemming voor te vinden. Er mag namelijk geen sprake zijn van inkomenspolitiek. De resterende 

middelen verdelen onder de uitwonende studentenpopulatie in onze gemeente is daarmee geen 

optie. 

 

Graag zou ik samen met een aantal van u willen verkennen wat hierin wél mogelijk is en een 

passende inzet van de mogelijke resterende middelen kan zijn. Indien u hier graag over wilt 

meedenken, zou ik u hier op woensdag 23 november van 10 – 11 uur op mijn kamer willen 

uitnodigen. Mocht dit het geval zijn, dan kunt u zich hiervoor aanmelden door een mail te sturen 

naar secretariaat.wethoudereikenaar@groningen.nl. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Eelco Eikenaar 

wethouder 

 
1 Dit hebben we op verzoek van uw Raad in de motie ‘even aan een ander vragen’ extra laten checken bij de 
stadsadvocaat 
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